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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hová tűnnek az adóforintjaink?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök úr az Országgyűlés 2022. november 2-i ülésén – kérdésre válaszolva –
úgy fogalmazott:  „Arra a kérdésre, hogy hova lesz az a pénz, amit többletbevételként szed be a
költségvetés, arra az az egyszerű válasz van, hogy megy a Rezsivédelmi Alapba. Minden egyes
többletbevétel a Rezsivédelmi Alapba megy. Ebből fizetjük azt a havi 181 ezer forintot, amit minden
család - ideértve a pedagógusok családjait is - megkap.” 

Visszakérdezésre lényegében megismételte korábbi válaszát, az alábbiak szerint:  „Minden egyes
többletfillért, amit beszed a költségvetés, a rezsicsökkentésre kell fordítani.”

A Magyar Államkincstár adatai szerint az év első 9 hónapjában az állam által csak a beszedett ÁFA
összege az egy évvel korábbi szintet 1169 milliárd forinttal haladta meg. Ez azt jelenti, hogy elérte
az idei évre beszedni tervezett összeg 92%-át, ami tehát kb. 1100 milliárd forinttal haladhatja meg
az idénre tervezett időarányos mértéket.

Az 1519/2022. (XI. 2.) Korm. határozat alapján az állami MVM veszteségére - vagyis a villamos
energia  és  földgáz  egyetemes  szolgáltatás  változatlan  feltételek  szerinti  nyújtását  biztosító
rezsivédelmi szolgáltatás költségeinek ellentételezésére – viszont csak 157,5 milliárd forintot kell
fordítani.

A 1538/2022. (XI. 9.) Korm. határozat alapján további 148,1 milliárd forintot kellett kifizetni az
MVM számára és mintegy 30 milliárd forintot az energiaintenzív vállalatok támogatására.

Mindez összesen 335,6 milliárd forint.

Így joggal vetődik fel, hogy mi történik a maradék többletbevétellel.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát tisztelt Miniszter Urat:



 
1. Miért nem lehet odaadni a pedagógusok béremelésére a nekik járó 350 milliárd forintot?

2.  Miért  nem lehet  csökkenteni  az  áram és  a  földgáz ÁFA-kulcsát  5%-ra?  (Ahogyan  azt
Európa számos országában megtették)

3.  Miért  nem  lehet  az  átlag  alatti  nyugdíjban  részesülő  időseknek  biztosítani  a  fűtési
szezonban a havi legalább 10 ezer forintos rezsiutalványt?

4.  Hol  van jelenleg  az  beszedett  ÁFA és  az  MVM számára kifizetett  összeg  különbözetét
jelentő pénz és mire tervezik elkölteni? 

Várom válaszát.
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